
Protokół Nr 25/20
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury 

Spraw Społecznych i Sportu
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 24 listopada 2020 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1330 do godz. 1450.

Przewodniczący Komisji: Jan Krzysztof Binaś

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na sesji:

1. Jan Krzysztof Binaś
2. Katarzyna Sylwia Wilkowska
3. Łopaciuk Tadeusz
4. Malinowski Antoni
5. Koc Agata

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
dokonał otwarcia posiedzenia,  stwierdził  obecność wszystkich członków Komisji  i powitał
przybyłych na posiedzenie Komisji Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy
Jadwigę Koc oraz Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Proponowany porządek posiedzenia:

1 Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok,
2) określenia stawek podatku od środków transportowych,
3) określenia stawek podatku od nieruchomości,
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy

Ciechanowiec,
5) zmiany  uchwały  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie

Gminy Ciechanowiec,
6) przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne,

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr 25/20 z Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 24 listopada 2020 roku

str.1



7) zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020
r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności,

8) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030,
9) uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami

pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”,

10) organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej,  i  organizacyjnej
placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec,

11) zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na 2020 r.,

12) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r.
3 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1 projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033,
2 projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

2. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok.
3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym

2019/2020.
4. Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  przedstawił  proponowany  porządek
posiedzenia i zapytała, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poinformował,  że  Burmistrz  Ciechanowca
Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji w pkt
3 ppkt 13 projektu uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec i w pkt 13
ppkt 14 projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia
w 2021 roku zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę
dróg gminnych i oświetlenia ulicznego.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok,
2) określenia stawek podatku od środków transportowych,
3) określenia stawek podatku od nieruchomości,
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy

Ciechanowiec,
5) zmiany  uchwały  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  

na terenie Gminy Ciechanowiec,
6) przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne,
7) zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020

r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności,

8) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030,
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9) uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami
pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”,

10) organizacji  wspólnej obsługi  finansowo-księgowej, administracyjnej,  i  organizacyjnej
placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec,

11) zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na 2020 r.,

12) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021
r.,

13) wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec,
14) upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca  do  zaciągnięcia  w  2021  roku  zobowiązań  

w  zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych  na  przebudowę  dróg  gminnych  
i oświetlenia ulicznego.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
1) projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033,
2) projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

5. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok.
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym

2019/2020.
7. Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji  Jan Krzysztof Binaś poddał  pod głosowanie wniosek Burmistrza
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji w
pkt 3 ppkt 13 projektu uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec i w pkt 13
ppkt 14 projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia
w 2021 roku zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę
dróg gminnych i oświetlenia ulicznego.

Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  proponowany  porządek  posiedzenia  po  zmianach
został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  zmiany  zwiększają  budżet  łącznie  
o 665 000,00 zł. Zwiększenia obejmują pomoc społeczną, czyli „500+”, zasiłki oraz opiekę
nad seniorem w kwocie ok.  900 000,00 zł.  Zmniejszane są planowane środki  z Funduszu
Dróg Samorządowych, ponieważ zostały podpisane umowy i pieniądze wpłynęły na rachunek
gminy. Jednocześnie zwiększane są środki własne gminy o 25 000,00 zł na ul. Pińczowską 
i  o 165 000,00 zł  na ul.  Wojska Polskiego. Do budżetu gminy wprowadza się  środki  na  
ul. Sienkiewicza w wysokości 66 000,00 zł. O 25 000,00 zł zwiększa się planowane środki na
wykup gruntów, w celu poszerzenia pasa drogowego we wsi Zadobrze. Gmina Ciechanowiec
dokłada  ze  środków  własnych  40 000,00  zł  na  zakup  samochodu  strażackiego  (cena
samochodu  wynosi  345 000,00  zł).  W  budżecie  zabezpiecza  się  środki  w  wysokości
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120 000,00  zł  na  wywóz  odpadów  komunalnych.  W związku  z  tym,  że  odpady  nie  są
opłacane  ryczałtowo,  
a  cena  odbioru  zależy  od  ilości  odpadów  zmieszanych  to  w  chwili  obecnej  ciężko  jest
przewidzieć jakie opłaty będą w listopadzie i  grudniu.  Z instytucji  kultury zmniejsza się
dotację  o  205 000,00  zł,  ponieważ  w  okresie  pandemii  nie  odbyły  się  zaplanowane
wydarzenia  kulturalne.  W związku z  tym pieniądze  te  stały  się  wolnymi  środkami,  które
zagospodarowane zostaną na wydatki majątkowe. 

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  mieszkańcy  Zadobrza  zgłaszają  problemy  z
drogą.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Świecki poinformował, że droga we wsi
Zadobrze wykonywana jest zgodnie z przygotowanym projektem.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała,  że niniejszy projekt uchwały zakłada
minimalny wzrost stawek podatku od środków transportowych w formie z załączoną tabelą.
Stawki  mieszczą  się  między  stawkami  minimalnymi,  a  stawkami  maksymalnymi.  Należy
zauważyć, że ostatnia zmiana stawek podatku środków transportowych miała miejsce w 2015
roku i dotyczyła tylko trzech składników opodatkowania z uwagi na to, że stawka lokalna na
dany rok byłaby niższa niż minimalna. Pozostałe stawki obowiązujące od 2011 roku do tej
pory  nie  były  zmieniane.  Należy  nadmienić,  że  w  analogicznym  okresie  od  2011  roku
minimalne wynagrodzenie za pracę wzrosło z poziomu 1 500,00 zł do poziomu 2 600,00 zł.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.
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Projekt uchwały w sprawie  określenia stawek podatku od środków transportowych stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała,  że niniejszy projekt uchwały zakłada
również nieznaczny wzrost stawek podatku od nieruchomości. Oprócz stawki od budynku
mieszkalnego proponuje się  pozostawienie stawki  na poziomie  roku obecnego.  Natomiast
zakłada  się  minimalny  wzrost  pozostałych  stawek.  Ostatnia  zmiana  stawek  podatku  od
nieruchomości  miała  miejsce  w  2017  roku  i  dotyczyła  tylko  i  wyłącznie  budynków
związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej  z 17 zł na 18 zł. Od 2013 roku stawki
podatku od nieruchomości nie ulegały zmianie przez kolejne lata.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Komisja 4 głosami za 1 głosem wstrzymującym w obecności 5 członków Komisji pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany
większością głosów. 

Projekt uchwały w sprawie  określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi  załącznik
nr 4 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku
rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w komunikacie Prezesa Głównego
Urzędy Statystycznego średnia  cena skupu żyta wynosi  58,55 zł.  Burmistrz  Ciechanowca
Eugeniusz Święcki proponuje obniżenie tej kwoty do ceny 53,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr 25/20 z Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 24 listopada 2020 roku

str.5



Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie
Gminy Ciechanowiec.

Komisja  4  głosami  za  1  wstrzymującym  w  obecności  5  członków  Komisji  pozytywnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  dla  celów
wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku
rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 5

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejsza zmiana uchwały w sprawie
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec dotyczy zmiany
takiej,  że  nie  będą  objęte  wywozem  odpadów  komunalnych  instytucje  inne  niż  gmina  
i  jednostki  podległe  gminie  (DPS,  internat,  szkoła,  szpital,  muzeum).  Instytucje  te  same
podpiszą umowę z przedsiębiorcą na wywóz odpadów komunalnych. 
Burmistrz  Ciechanowca Eugeniusz Święcki  dodał,  ze  jest  to  jeden ze  sposobów szukania
oszczędności. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 6

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  obowiązku  odbierania  odpadów  komunalnych  od
właścicieli  nieruchomości  na  których  nie  zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady
komunalne.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt jest związanych z
poprzednim projektem w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Ciechanowiec. Postanawia się odbieranie przez gminę odpadów od właścicieli
nieruchomości, osób fizycznych oraz jednostek podległych Gminie Ciechanowiec. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  przyjęcia  obowiązku  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  obowiązku  odbierania  odpadów  komunalnych  od
właścicieli  nieruchomości  na  których  nie  zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady
komunalne stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 7

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20
Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia
stawki za pojemnik o określonej pojemności.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy Anna Czapkowska poinformowała,  że  nie  zmieniają  się  stawki  od osób
fizycznych.  Zmienią  się  tylko  kwoty  za  pojemniki.  Od nowego  roku  zmienia  się  stawka
minimalna i pojawiła się propozycja podniesienia naszych stawek obowiązujących do stawki
minimalnej. Dodatkowo zmienia się również stawkę opłaty ryczałtowej dla nieruchomości, na
których  znajdują  się  domki  letniskowe  i  nieruchomości  wykorzystywanych  na  cele
rekreacyjno-wypoczynkowe  z  kwoty:  segregowane  z  63,00  zł  na  kwotę  181,90  zł  i
niesegregowane z kwoty 126,00 zł  na 363,80 zł.  Burmistrz  dodał,  że  chodzi  o wszystkie
posesje, do których mieszkańcy przyjeżdżają tylko na wakacje. Jeżeli chodzi o osoby fizyczne
to stawki pozostają na tym samym poziomie.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego
2020  r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawek tej  opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej
pojemności.
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Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia
27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawek tej  opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej
pojemności.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  122/XVIII/20  Rady  Miejskiej  w
Ciechanowcu  z  dnia  27  lutego  2020  r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za
pojemnik  
o określonej pojemności stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 8

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Gminy  Ciechanowiec  na  lata
2021-2030.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że prace  nad  Strategią  Gminy
Ciechanowiec  na  lata  2021  –  2030  rozpoczęła  uchwała  z  dnia  27  lutego  w  sprawie
przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec. Następnie
Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  zarządzeniem  powołał  zespół  roboczy  do
opracowania  projektu  Strategii  Rozwoju  Gminy  (składał  się  z  pracownicy  Urzędu).
Mieszkańcy gminy mieli możliwość zapoznania się z projektem, konsultacje  dokumentu
Strategii  trwały  od 10 do  31 sierpnia  2020 roku.  Nie  zgłoszono żadnych opinii,  uwag  
i  wniosków.  Projekt  Strategii  podlegał  również  zaopiniowaniu  przez  Regionalnego
Dyrektora  Ochrony  Środowiska  w  Białymstoku.  Strategia  Rozwoju  Gminy  została
sporządzona jako dokument wieloletni,  planistyczny, zawierający zespół działań,  których
celem jest  zrównoważony  rozwój,  który  pozwala  zarówno  rozwiązywać  problemy jak  i
tworzyć  podstawy  rozwoju  na  obszarach  społecznych,  gospodarczych,  ekologicznych  
i  przestrzennych.  Głównym  celem  Strategii  jest  poprawa  jakości  życia  i  wspomaganie
rozwoju jej mieszkańców w aspektach infrastrukturalnych, społecznych oraz gospodarczych.
Burmistrz dodał, że projekt został wykonany przez pracowników Urzędu Miejskiego, a nie
przez firmę zewnętrzną. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030.

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Gminy  Ciechanowiec  na  lata
2021-2030 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 9
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Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  Współpracy  w  2021  roku  Gminy
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.
3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  
i o wolontariacie”.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  Rada  Miejska  każdego  roku
podejmuje Program Współpracy z organizacjami pozarządowymi. Wynika to z obowiązku
ustawowego.  Ujęte  w  programie  zadania  zostały  opracowane  na  podstawie  wymiany
informacji pomiędzy podmiotami programu oraz na podstawie konsultacji przeprowadzonych
z mieszkańcami. Konsultacje odbyły się od 16  października do 6 listopada. Nie zgłoszono
żadnych opinii, uwag ani wniosków do projektu. Program zawiera środki finansowane ujęte w
budżecie 2021 roku. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  uchwalenia  „Programu  Współpracy  w  2021  roku  Gminy  Ciechanowiec  z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  Współpracy  w  2021  roku  Gminy
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 10

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,
administracyjnej  i  organizacyjnej  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę
Ciechanowiec.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  poprzednia  uchwała  podjęta  była  31
sierpnia 2020 r. i  ona w całości jest prawidłowa natomiast pojawił się w niej zapis, który
mówił, że plany finansowe opracowują kierownicy poszczególnych jednostek oświatowych,
co jest sprzeczne z ustawą. Plan finansowy opracowuje jednostka obsługująca, czyli w tym
przypadku Szkoła Podstawowa im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. W związku z tym, z
uchwały należały wykreślić błędny zapis.
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Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej  
i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej  i
organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.

Projekt  uchwały  w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,
administracyjnej  i  organizacyjnej  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę
Ciechanowiec stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 11

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 r.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki
chce  dofinansować  zakup  sprzętu  rehabilitacyjnego,  który  będzie  służył  naszemu
społeczeństwu. Żeby wszystko obyło się zgodnie z prawem wymagana jest zmiana zapisów 
w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 r.
Zmiana dotyczy możliwości zakupu sprzętu rehabilitacyjnego. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na 2020 r.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2020 r.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w  Gminnym Programie  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2020 r stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 12

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2021 r.
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Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  jest  to  projekt  Programu  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r., który obligatoryjnie trzeba przyjąć na
każdy rok. W Programie tym ujmuje się cele, zadania, sposób realizacji oraz osoby, które
będą go realizowały.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2021 r.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na 2021 r.

Projekt uchwały w sprawie  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2021 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 13

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  dotychczasowe  akty  prawa
miejscowego  dotyczące  wyznaczenia  aglomeracji  zachowują  moc  nie  dłużej  niż  do  31
grudnia 2020 r. Obecnie obowiązuje uchwała z 2015 r. Sejmiku Województwa Podlaskiego w
sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec. Uchwała ta traci moc z końcem grudnia i w
związku  z  tym  Rada  Miejska  musi  podjąć  uchwałę  w  sprawie  wyznaczenia  aglomeracji
Ciechanowiec.  Projekt  został  zaopiniowany  przez  Wody  Polskie  zgodnie  z  wymogami
ustawy. W dniu wczorajszym wpłynęła wiadomość od Wód Polskich informująca o tym, że
projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  i  w  związku  z  tym  musiał  być
wprowadzony wnioskiem na dzisiejszą Komisję, ponieważ uchwała musi wejść w życie do
końca grudnia. Niniejszy projekt jest również niezbędny do pozyskiwania funduszy unijnych
np. na budowę kanalizacji, modernizację sieci wodno-kanalizacyjnych.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec.
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Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec stanowi załącznik nr 14
do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 14

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021
roku  zobowiązań  w  zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych  na  przebudowę dróg
gminnych i oświetlenia ulicznego.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik  Gminy Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  przedłożony projekt  uchwały  umożliwi
Burmistrzowi Ciechanowca podpisanie umów z wykonawcami na wykonanie dokumentacji
na realizację zadań inwestycyjnych zawartych w projekcie budżetu gminy na 2021 rok. 
Burmistrz  dodał,  że  odbył  się  już  przetarg  oraz  wyłoniona  została  firma  do  wykonania
potrzebnej dokumentacji. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań
w  zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych  na  przebudowę  dróg  gminnych  i
oświetlenia ulicznego.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca do  zaciągnięcia  w 2021 roku
zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg gminnych
i oświetlenia ulicznego.

Projekt uchwały w sprawie  upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021
roku  zobowiązań  w  zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych  na  przebudowę dróg
gminnych i oświetlenia ulicznego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad pkt 4 ppkt 1

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  otworzył  punkt:  zaopiniowanie  projektu
uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Ciechanowiec   na  lata
2021-2033.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosiła  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały. 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy Jadwiga Koc,  która poinformowała,  że projekt  Wieloletniej
Prognozy Finansowej poprzedza projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok, jednak
zgodnie z procedurami musi być uchwalony przed budżetem. W zakresie 2020 roku środki
określone w budżecie są zgodne ze środkami, które są wprowadzone do projektu Wieloletniej
Prognozy Finansowej. Na chwilę obecną planowane jest zaciągnięcie kredytu w wysokości
500 000,00 zł, jednak prawdopodobnie po wykonanej symulacji dochodów i wydatków oraz
mając na uwadze, że nie zostaną wykonane wszystkie dochody z podatku nie będzie potrzeby,
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żeby zaciągać planowany kredyt, a rok zostanie zamknięty lekką nadwyżką. Jeżeli chodzi o
2021  rok  to  planowany  jest  do  zaciągnięcia  kredyt  długoterminowy  w  wysokości
4 000 000,00 zł, który będzie spłacany przez okres 12 lat.

Skarbnik Gminy zapytała, czy Radni zgłaszają pytania do Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddała pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec  na lata 2021-2033.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Ciechanowiec   na  lata
2021-2033.

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec  na lata
2021-2033 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Ad pkt 4 ppkt 2

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  otworzył  punkt:  zaopiniowanie  projektu
budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  dochody  planowane  są  w  wysokości
63 000 000,00 zł, a wydatki w wysokości 66 000 000,00 zł. Różnica pomiędzy dochodami,  
a wydatkami stanowi deficyt w wysokości 2 920 000,00 zł. Dochody i wydatki majątkowe
będą  zależały  od  środków,  jakie  uda  się  gminie  pozyskać.  W  roku  bieżącym  dochody
majątkowe określone są na kwotę ponad 25 000 000,00 zł, a wydatki majątkowe na kwotę
ponad 34 000 000,00 zł. Zadłużenie gminy bez zaciągania kredytu w wysokości 500 000,00 zł
wynosić będzie 6 980 000,00 zł w dniu 1 stycznia 2021 r., a na koniec 2021 r. zadłużenie
wyniesie 9 900 000,00 zł. Dochody bieżące na funkcjonowanie oświaty to kwota w wysokość
2 639 000,00 zł i jest niższa od lat poprzednich. 
Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to Skarbnik Gminy poinformowała, że 12 640 000,00 zł
to  środki  z  Funduszu  Dróg  Samorządowych  na  realizację  dróg,  z  funduszu  covidowego
planowane jest  3 823 000,00 zł na modernizację stacji wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch,
planuje się składanie wniosku o dofinansowanie na kwotę 200 000,00 zł  na remont drogi
Koce-Schaby – Łempice – Kobusy, 300 000,00 zł gmina Ciechanowiec planuje uzyskać ze
sprzedaży  gruntów  gminnych  pod  zabudowę  przemysłową  (ul.  Wojska  Polskiego),   na
przebudowę targowiska wpłynęły już na rachunek gminy środki w wysokości 684 000,00 zł i
została podpisana umowa na realizację inwestycji, 1 325 000,00 zł na uruchomienie Centrum
Opiekuńczo-Wychowawczego  w  budynku  Szkoły  Podstawowej  we  wsi  Koce-Schaby,
120 000,00  zł  to  środki  z  budżetu  państwa  na  uruchomienie  Klubu  Seniora  we  wsi
Czaje-Wólka i  we wsi Malec, na utworzenie żłobka wpłynęło już dofinansowanie unijne  
w wysokości  955 000,00 zł,  1 484 000,00 zł  to  kwota na jaką został  złożony wniosek na
fotowoltaikę dla osób fizycznych, 1 550 000,00 zł na ochronę bioróżnorodności. 
Będą  realizowane  również  zadania  finansowane  w  100  %  ze  środków  własnych  gminy
między innymi takie jak: wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej, zakup gruntów
pod poszerzenie  istniejących  pasów drogowych,  zagospodarowanie  placu  wokół  budynku
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przedszkola.  Zakup  dla  PRK  FARE  wozu  asenizacyjnego  i  koparko-ładowarki  na  kwotę
778 000,00 zł  z czego do tego przedsięwzięcia dołożyły się  23 sołectwa na łączną kwotę
293 488,00 zł. 
W 2021 r.  planuje się  również przekazanie dotacji  dla Powiatu Wysokomazowieckiego w
wysokości 960 000,00 zł. Dotacje bieżące z budżetu, które zostaną przekazane jednostkom,
instytucjom lub organizacjom pozarządowym wynoszą 1 827 000,00 zł. 

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  uzupełniając  wypowiedź
Skarbnik Gminy Jadwigi Koc omówił załącznik nr 3 do projektu uchwały w sprawie budżetu
Gminy Ciechanowiec na 2021 rok. 

Przewodnicząc  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  zapytała,  czy  są  pytania  do  budżetu  Gminy
Ciechanowiec na 2021 rok.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddała pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad pkt 5

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  otworzył  punkt:  Informacja  dotycząca
złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok.

Przewodniczący Komisji poinformował, że Radni zapoznali się z informacją  i nie zgłaszają
do niej pytań. 

Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok stanowi załącznik nr
18 do protokołu.

Ad pkt 6

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt:  Informacja o stanie realizacji
zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 2019/2020.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o stanie  realizacji  zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym
2019/2020 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad pkt 7

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  otworzył  punkt: Dochody  gminy  z  tytułu
podatków i opłat lokalnych w 2020 roku.

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr 25/20 z Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 24 listopada 2020 roku

str.14



Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja nt.  dochodów gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku stanowi
załącznik nr 20 do protokołu.

Ad pkt 8

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne.

Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Sportu  zapytał,  czy  są
pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 9

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  podziękowała  za  udział  w  posiedzeniu  
Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i dokonał zamknięcia posiedzenia.

Protokołowała:

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Komisji

Jan Krzysztof Binaś
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